Date: Friday, December 16, 2018
公派研究生项目候选人资格证明

张三，性别男，出生于1997年1 月 18日，现为我校光电信息学院专业的大四学生，学制 四 年，学号201605010001。入学时间为 2016 年 9 月。经我校公派研究生项目专家组评审通过，该生获得我校2019年国家建设高水平大学公派研究生项目候选人资格。本资格仅在学生获得国外院校免学费证明时方为有效。

特此证明。
  电子科技大学研究生院
CERTIFICATION

We herewith confirm that Mr. ZHANG San, born on Jan. 18, 1997, is now studying in the 4-year bachelor program in the School of Optoelectronic Information, University of Science and Technology of China (UESTC), student no. 201605010001. He was enrolled in September of 2016. Approved by UESTC China Scholarship Council (CSC) Panel, Mr. Zhang San has been selected one of the candidates for CSC Program (2019). The candidate’s eligibility for the CSC scholarship will be approved only under the condition that he can be offered an admission with his tuition fee waived by an overseas institution or being provided by an overseas advisor.
